
Αγαπητέ Ανδρέα, 

Σου στέλνω τις  καλλίτερες ευχές μου για τον καινούργιου χρόνο και  σε παρακαλώ να τις 
μεταβιβάσεις και στα υπόλοιπα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου σας. ΄Ημουνα μέλος της 
οργανωτικής επιτροπής στον χορό αυτόν  του 1964 (και σε όλους που έγιναν) και θυμάμαι 
ότι είχε τόση μεγάλη επιτυχία που βάλανε τραπέζια και στο ισόγειο του Ξενοδοχείου. 
Είχαμε αρραβωνιασθεί με τον Κωστή δύο ημέρες πριν και έχουμε μία ωραία φωτογραφία 
 στις σκάλες του Ξενοδοχείου . 

Με εκτίμηση 

Τζένη Σοφιανού 

 


